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SZIGETBECSEI
KRÓNIKA

Elkészült a felújítás

A templom védőszentje, Szent M ihály tiszteletére tartott búcsún 
m ár készen állt a felú jított tem plom tető

Öröm - nemcsak a híveknek
A vadrózsa élénkpiros bogyói ékszerként ragyognak a templom-

kert út menti kerítésén, a plébánia épülete és a templom között zöl-
dellő, fák övezte tisztás nagyszerű rálátást nyújt a szívderítőén szép, 
megújult templomtető őszi napfényben fürdő cserepeire.

Csendes, bensőséges örömmel ünnepelhetik a szigetbecseiek a ka-
tolikus templom fennállásának 200. évfordulóját. A település ke-
resztény közössége a szeszélyes járású folyó áradásai, a hadak járása 
miatt itt harmadik templomát építette 1802-1803 között. Kétszáz év 
gerendák, cserepek életében is hosszú idő, a szigetbecsei katolikus 
egyházközség már régen aggodalommal észlelte a tetőszerkezet 
elöregedését, gyakoriakká váltak a beázások. A felújítás halaszthatat-
lanná vált.

2001-ben elkészült a felújítási terv és költségvetés, de a székesfe-
hérvári püspökséghez beadott pályázat akkor pénzhiány miatt siker-
telen volt. 2003. év elején a szigetbecsei egyházközség újra pályázott. 
Májusban megjött az értesítés a kedvező döntésről. A püspökség 5

millió forintot szavazott meg a templomtető felújítására. Ez volt az 
alapja, ez adta meg a lehetőséget, hogy a becsei egyházközségi kép-
viselők döntöttek a nagyszabású munka elvégeztetéséről. A hiányzó 
pénz biztosítása érdekében gyűjtést szerveztek. Az újabb műszaki 
átvizsgálás alapján készült költségvetés áfá-val együtt meghaladta a 
8.600.000.- Ft-ot.

A kivitelezőt pályázat útján választották. A nyertes pályázó, a 
Szurdok Faipari Kereskedelmi Szolgáltató Kft. mellett elsősorban az 
szólt, hogy a cégnek jelentős referenciái voltak, a templomfelújítá-
sokban nagy gyakorlattal rendelkezett. 2003. szeptember 1-jén meg-
kezdődött a munka, ami ütemesen, szakszerűen, állandó műszaki 
felügyelet mellett folyt.

Az, hogy az elmúlt 200 év során kisebb felújításokat, javításokat 
végeztek a tetőszerkezeten tudható volt, de került kézzel fogható bi-
zonyíték is erre.

(folytatás a 3. oldalon)
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Testületi ülések
• Sikeres pályázat járdafelújításra
• Változatlan az átjátszó állomás helyszíne
• PHARE pályázat iskolai információs technológiára

2003. szeptember 15.

Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testületének ülésén előbb a községi ál-
talános iskola és az óvoda, valamint a Sziget-
becse -  Makád Intézményi Társulás, ezután 
pedig a községi önkormányzat 2003. évi 
költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
hangzott el beszámoló. E szerint mind a be-
vételi, mind a kiadási oldal az előirányzatnak 
megfelelően, időarányosan teljesült. A tes-
tület pótlólagos költségvetési támogatást biz-
tosított az iskolai gyógytestnevelés céljára 
2003 szeptemberétől az év végéig. Az önkor-
mányzat költségvetésében szerepel az ivó- 
vízellátó intézmény, valamint a Német Nem-
zetiségi és a Roma Kisebbségi Önkormány-
zat költségvetése is.

A polgármester beszámolt arról, hogy 
jelentkezni lehet „Információs technológia 
az általános iskolában” című PHARE pá-
lyázatra. A községek esetében a pályázati le-
hetőség összeghatára 62 millió Ft, az ahhoz 
tartozó PHARE támogatás 90%-os. A tes-
tület döntött arról, hogy részt vesz a pályáza-
ton a számítástechnika és a nyelvi labor fe j-

lesztése érdekében. A pályázat elkészítéséhez 
külső szakértők segítségét is igénybe veszik. 
A pályázaton nyert összegtől függően a 10% 
önrészen kívül a képviselők határozatukban 
vállalták, hogy az építészeti költségeket -  
szükség szerint -  8-10 millió forinttal kie-
gészítik.

A testület 500.000.- Ft-os támogatást sza-
vazott meg a szigetbecsei római katolikus 
egyházközség részére a templomtető fel-
újítására.

A szigetbecsei református imaház nyílás-
záróinak cseréjére a hívek adományaiból 
gyűlt össze a pénz, de a teljes költségből 
44.000 Ft hiányzott. A testület ezt az összeget 
támogatásként megszavazta a közösség ré-
szére.

A  Pannon GSM átjátszó állomás felál-
lításával kapcsolatos, 50 aláírással támoga-
tott bejelentésről számolt be a polgármester. 
A testület a kérdést megvitatta és úgy dön-
tött, hogy fenntartja a torony helyszínéről (a 
vákuum gépház mellett) korábban hozott 
határozatát.

A szigetbecsei sportegyesület kérését elfo-
gadva, tekintettel az idei rendkívüli száraz-
ságra, a locsolásból adódó többletköltségre 
90.000 Ft pótlólagos támogatásról döntöttek 
a képviselők.

Az önkormányzat a belterületi járdák fel-
újítására pályázatot nyert a Megyei Terü-
letfejlesztési Tanácsnál. Ennek összege 
2003-2004 években 2-2 millió forint. A kép-
viselők megszavazták a költségvetést terhelő 
önrészt. Ebből az összegből egy-egy évben 
kb. 650 méter járdát lehet felújítani.

A 2003-ban tervezett munkák helyszínei:
- Orvosi rendelő előtt a Jókai utcai járdáig.
- Lórévi úton az Akácfa utcai kereszteződé-

sig.
- A Makádi úton a Kereszt utcai keresztező-

déstől északra egy kb. 120 méteres rossz 
szakaszon.

- A Kereszt utcában.
- A Móricz Zsigmond utca elején.
- A Fazekas Mihály utca elején.

A vállalkozói szerződéseket megkötötték 
Feigl Nándorral és a PUHI-Tárnok Kft.-vel. 
A munkálatok a tervek szerint október 
végéig készülnek el.

Az ülés végén Fejesné Schwarcz Erzsébet a 
szervező bizottság vezetője értékelte az au-
gusztus 30-án megtartott falunapot.

(Cikkünk az 5. oldalon.)

Napozóstég építése lakossági, 
vállalkozói összefogással

Ez év tavaszán a községi önkormányzati képviselő-testület sport 
bizottsága -  Riedl Béla elnök vezetésével -  kezdeményezte, hogy a 
szigetbecsei dunai strandon épüljön meg egy napozó stég. A 
kezdeményezés a támogatókat megtalálta a helyi vállalkozók és 
más segítők személyében.

Az építési engedélyhez a terveket ifj. Bárány László építész ter-
vező készítette el térítésmentesen, majd az engedélyeztetési eljárás-
ban Kátai Péter működött közre.

Időközben a községi önkormányzat a tervezett célt támogatva -  a 
helyi vállalkozókat kereste meg levélben, hogy lehetőségeik és 
szándékaik alapján támogassák anyagilag és munkával ezen nemes 
kezdeményezést.

A stég megvalósításához anyagi támogatást kaptunk: Draspó- 
Tempó Kft., Kovács Krisztián, Perger Bt., Szabó Bt., Riedl Béla 
AGRO Kft., SIKÉR Kft., Czár János, Rendi János, Bonhardt Mi-
hály, Szalai Simonná, PEFÉM Bt., Kőhegyi Dániel, Fekete András- 
né, Horák György, Bogdán József vállalkozásoktól, vállalkozóktól 
és magánszemélyektől.

A pénzügyi támogatás összege: 249.000.- Ft.
A vasanyag és a faanyag vásárlása után a stég felépítését sokan 

munkával segítették.

Az oszlopok leverését Papp Dezső, Papp Béla, id. Feigl János és 
Kovács Imre végezték el.

A stég vasvázának és padozatának készítésében, szerelésében a 
munkákat Bogdán József, Erdős Benedek, Feigl József, Kiss Fe-
renc, id. Marcsinyi János, ifj. Marcsinyi János, ifj. Riedl Árpád, 
Riedl Béla, Schmidt Sándor, Sziklai István, Szűcs Vilmos, Takács 
András és a szigeti lakatosüzem dolgozói, Tuska Árpád, Wágner Jó-
zsef és brigádja végezték.

A munkálatok pénzügyi bonyolítását a Szigetbecse Községért 
Közalapítvány segítette.

A tél beállta előtt a faanyag felső részét megfelelő kezeléssel az 
időjárás hatásaitól védeni kell. A padló felszerelése előtt az alsó 
része megfelelő védelmet kapott.

A szép dunai strandunk sok jószándékú ember összefogásával, 
anyagi támogatásával, önzetlen munkájával tovább szépült és egy 
hasznos, pihenést, napozást elősegítő építménnyel bővült.

Szigetbecse Község Önkormányzata, a Képviselő-testület Sport 
Bizottsága és a strandot használók nevében köszönjük mindazoknak 
a segítségét, akik hozzájárultak a napozóstég felújításához.

Losonczy Béla 
jegyző
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(folytatás az 1. oldalról) „A templomok építésénél hagyományosan alkalmazott technika el-
tér a más épületekétől, ezért a templomtetők felújításához speciális 
statikai ismeretekre, gyakorlatra van szükség. Cégünk számos ilyen 
munkát végzett már szerte az országban. Itt minden tekintetben prob-
lémamentesen dolgoztunk, az időjárás is kedvezett, folyamatos és se-

gítőkész volt az ellenőrzés. A tetőt 
szerkezetileg is meg kellett erősí-
teni, a lécelést, a fedőcserepeket 
teljesen ki kellett cserélni. Készí-
tettünk szellőzőiket, hófogókat, 
ereszcsatornát. A szakmai vé-
lemény elismerő volt, reméljük a 
község lakói, a hívek is meg-
elégedéssel szemlélik majd mun-
kánkat.”

A szépen haladó felújítás felett 
érzett örömöt beárnyékolta, hogy 
a községben elterjedt egy minden 
szakmai alapot nélkülöző, rossz-
indulatú, valótlan, az adakozókat 
is félrevezető híresztelés, misze-
rint a templomtető faszerkezeti 
felújítása során alig történt vala-
mi.

Az egyházközség képviselő-
testülete levélben foglalta össze a 
tényeket, ezt a levelet a szeptem-
ber 28-i szentmiséken felolvasták.
Tájékoztatták a hallgatókat arról, 
hogy szeptember 17-én itt volt az 
egyházmegye főépítésze, szak-
értő. A munkaterület teljes bejárá-
sa, részletes ellenőrzés után kije-
lentette, hogy a templomtető szer-
kezetének statikai megerősítése, a 
felújítás szerkezeti kivitelezése 
szakmailag kifogástalan, a munka 
eredményeként több évtizedre 

megoldottnak tekinthető a templomtető biztonsága.
A benyújtott végszámlát a szigetbecsei egyházközség teljes 

egészében ki tudja elégíteni.

A régi tetőfedő cserepeket bontó munkások egy feliratos cserépre 
bukkantak. A beírt felirat a következő: Halász Mihály napszámos itt 
dolgozott 1937. VIII. 23. Ezt a cserepet a padlástéren talált két ková-
csoltvas kereszttel együtt biztos 
helyen őrzik. (Míg, reméljük, egy-
szer létesül Szigetbecsén falu-
múzeum, ahol méltó helyet kap-
hatnának a hasonló, a község 
múltját őrző tárgyak!)

A templomtető állapota indo-
kolttá tette volna a teljes felújítást, 
ez azonban most 17 millió forint-
ba került volna. A jelenleg elvég-
zett munka csak részleges szerke-
zeti felújítás, ám hosszú évtize-
dekre biztonságossá teszi a tető- 
szerkezetet.

Pázmány Béla szigetbecsei plé-
bános is az elvégzett munka ha-
laszthatatlan voltát hangsúlyozta:

„Szakértővel vizsgáltattuk meg 
a jubileumához közelítő templo-
munk tetőszerkezetének állapotát.
A vizsgálat eredményét ismertet-
tük püspökségünkkel, mely ezúttal 
is nagylelkűnek bizonyult, mint 
ahogy segített a lórévi Zichy ká-
polna felújításában, vagy a teme-
tőkerítés létesítésében.

A nagyszabású munkához a 
püspökségi támogatáson felül 
pénzre volt szükség. Ezt egyház- 
községünk tagjai, a község lakói, 
vállalkozói, a környező községek 
plébánosai, hívei, a szigetbecsei 
önkormányzat csodálatos önzet-
lensége gyűjtötte egybe! Sokan 
szerény anyagi körülmények kö-
zött élők is az első kérő szóra erejükön felül adományoztak. A kör-
nyező községek egyházközségei is példamutató segítőkészséggel áll-
tak ügyünk mellé, így is erősítve testvéri közösségünket. Nemcsak jó -
magam, de Szigetbecse lakói is köszönetüket fejezik ki ezért. Igyek-
szünk keresztényi szeretettel viszonyozni áldozatkészségüket. Ezúton 
is szeretnék köszönetét mondani minden adakozónak. Nagylekűségük, 
a felújítás kivitelezőjének lelkiismeretes, szakszerű munkájának ered-
ményét láthatják és ismertettük híveinkkel az egyházmegye hivatalos 
főépítészének szakvéleményét is. Az elvégzett munkát, a számadást a 
hivatalos ügyiratokat a legapróbb részletekig kivizsgáló szakember a 
legnagyobb elismeréssel szólt erről, hangsúlyozva, hogy a kivitelező 
még többet is végzett az elvállaltnál. A végeredmény a vállalkozót, a 
munkásokat dicséri, a templomtető hosszú ideig biztonságos és szép 
lesz a községbeliek örömére.

Híveink szükség esetén eddig is mindig önzetlenül adakoztak, így 
fejlődhetett, szépülhetett egyházközségünk. Legutóbb a temetőkerítés 
elkészülte alkalmával kaptunk dicséretet a püspökségünktől. Szi-
getbecse közösségét példaképül állította más egyházközségek elé. Az 
egyházmegyei megbízott, a főépítész is szinte meghatódva értékelte 
azt a szívélyes kapcsolatot, ami egyházközségünk és az önkormány-
zat, a polgármester között fennáll, biztosítva ezzel közösségünk töret-
len fejlődését.”

Szeptember 25-én -  október 10-e helyett -  elkészült a felújítás, 
megtörtént a munka átadása, átvétele. Ez alkalommal szót váltottunk 
a munkát irányító vállalkozóval Tomózer Józseffel.

Végelszámolás
A templom tetőfelújítási munkájának teljes költsége 

(áfá-val) 8.642.256 Ft.

A források:
Székesfehérvári püspökség 
Lakossági gyűjtésből 
Szomszéd településektől 
Szigetbecsei Önkormányzat 
Önkormányzati kölcsön

Összesen

5.000. 000.- Ft
1.311.500. - Ft 

35.000.- Ft
500.000.- Ft

2.000. 000.- Ft
8.846.500. - Ft

Az egyházaknak az adó-visszatérítést a törvény méltányossági 
alapon engedélyezi.
Az önkormányzati kölcsön visszafizetése 2004. decembe 
esedékes.
A visszafizetés forrása: a visszatérítés összege.

A munka folyamatában
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Toronytörténet
A 2002. október 20-án megválasztott ön- 

kormányzati képviselő-testület második ülé-
sén, november 25-én tárgyalt először a 
Pannon GSM Távközlési Rt. bázisállomás 
létesítésére vonatkozó ajánlatáról. Alább arra 
vállalkozunk, hogy összefoglaljuk az ügyben 
történteket, lépésről-lépésre máig követve az 
eseményeket.

A mobiltelefon-használók régi sérelme 
Szigetbecsén a rossz vételi lehetőség. Ezért 
tette meg ajánlatát a szolgáltató, kérve annak 
lehetőségét, hogy a község víztornyán bá-
zisállomást létesíthessen.

A képviselők rendkívüli felelősséggel 
vitatták meg a kérést. Aggályok és támogató 
vélemények egyaránt elhangzottak. Végül a 
testület szigorú feltételekhez kötve az állo-
más felszerelését és üzemeltetését, úgy dön-
tött, hogy hozzájárul az erre vonatkozó szer-
ződés megkötéséhez.

A 2003-as év első testületi ülésének na-
pirendjén ismét szerepelt a bázisállomás

ügye. Nők Szigetbecséért Egyesület elnöke 
aláírásával levélben tiltakoztak a testület ha-
tározata ellen. Az ellenzők nem fogadták el 
az erre a levélre adott választ sem, 290 alá-
írást is gyűjtöttek a faluban a határozat ellen.

A február 11-i testületi ülésen a Nők Szi-
getbecséért Egyesület képviselőinek jelenlé-
tében döntöttek arról, hogy a kérdés tisztázá-
sa érdekében rendezzenek egyeztető tárgya-
lást. Február 24-én a polgármester már e 
megbeszélés eredményéről számolt be a kép-
viselőknek. Ezután azok úgy döntöttek, hogy 
a bázisállomás létesítésének új műszaki lehe-
tőségéről tárgyalnak a társasággal.

Közben a Szigetbecsei Krónika 2003. évi 
első számában a polgármester „Őszintén, tár-
gyilagosan a mobil telefonról és a bázisállo-
másról” címmel összefoglalta az addig tör-
ténteket. Ismertette többek között azokat a 
nemzetközi kutatásokat, melyeknek célja az 
átjátszó állomások esetleges egészségre 
káros hatásáról folytak.

2003. május 29-én fordulat állt be az ügy-
ben. A testületi ülésen a képviselők, hangsú-
lyozva, hogy a biztonságot illetően nem vál-
tozott a véleményük, a község nyugalma 
érdekében új megoldást kerestek a társaság-
gal. Visszavonták a 2002. december 17-i ha-
tározatukat és gondos mérlegelés után új 
helyszínről döntöttek. A társaság tornyot ál-
líthat fel a vákuum gépház mellett.

A polgármester az augusztus 14-i testületi 
ülésen már ismertette a Pannon GSM átjátszó 
tornyának kiviteli tervét. A képviselők ezzel 
egyetértve hozzájárultak a létesítéséhez.

Szeptember 7-i dátummal Benke Jánosné 
(Napsugár u. 36. szám alatti lakos) „lakókö-
zösség” nevében levélben fordult a képvi-
selő-testülethez tiltakozva a torony felállítása 
ellen. A melléklet 50 aláírást tartalmaz.

A levelet a szeptember 15-i testületi ülésen 
ismerték meg a képviselők. A tiltakozást saj-
nálattal vették tudomásul, de előző ha-
tározatukat fenntartották.

Itt tartunk most.

A folytatás ...?
pap

Egy tó újraélesztése
A szigetbecseiek egyik nagy szívfájdalma az egykor szép bel-

területi tavak pusztulása. Az önkormányzat képviselőtestülete élve a 
pályázat adta lehetőséggel, elsőként a Balassi téri tó újraélesztését 
tűzte ki célul. Ehhez vállalni kellett a kiviteli tervek elkészíttetését, az 
engedélyek beszerzését, pályázati pénz elnyerése esetén pedig a költ-
ségvetésből az önrész biztosítását.

A képviselők mindezt meggondolva belevágtak a dologba! Hogyan 
áll most a tetszhalott tó felélesztésének ügye? A tervezőt, Hajdú 
Pétert kérdeztük:

„A Balassi téri tó felújítására a VIDRA Építőipari Kft. 1999-ben 
elővizsgálatot végzett. Ez a társaság keresett meg 
azzal, hogy e vizsgálat alapján a szigetbecsei 
képviselő-testület megbízásából készítsem el a fe l-
újítás tervét.

Amikor megtekintettem a vizsgálat helyszínét, 
elszomorító látvány tárult elém. Az egykori tó 
medrében már nem volt víz, azt sűrű, áthatolhatat-
lan aljnövényzet borította.

Több megoldásra készítettem vázlatot. Az elfo-
gadott elképzelés szerint kotrással kell ide újra 
tavat varázsolni. A kikotort anyag egy részéből a 
tó közepén egy 1270 m2-es sziget alakulna ki. A 
tópartot szintén a kotrási anyagból lehet pihenő, 
szabadidős területté alakítani, a fák többségének 
megőrzésével, padok kihelyezésével. A szigeten 
akár hangversenyeket, más közösségi eseményeket 
lehet rendezni. A tó egy csücskét nádasként a vízi-
madarak, a vízi élőlények búvóhelyeként kellene 
megőrizni.

A kotrási terv elkészítéséhez végzett próbafúrá-
sok során kiderült, hogy 1—1,5 m mélységben 
található talajvíz. Tehát, ha a tó területén 2-3 da-
rab 5x5 m-es, rézsűsen kialakított gödröt készí-

tünk, megoldható a tó vízutánpótlása, nagyjából állandó vízszintje a 
talajvízből.

A tervezetet a környezetvédelmi felügyelőséggel egyeztetve az még 
próbafúrásokkal kíván meggyőződni arról, hogy ezzel a módszerrel 
valóban megoldható-e a tó víz utánpótlása. Ha a választott módszer 
beválik, a kotrás után beállhat a tó vízszintje.

Amennyiben a kiegészítő vizsgálat eredményes, a tervet be lehet 
nyújtani engedélyezésre a vízügyi igazgatósághoz, az engedély birto-
kában pedig az önkormányzat benyújthatja pályázatát a tó új-
raélesztésére.”

1999-ben még volt egy kis víz a tóban
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Falunap

Sikeres első
A képviselő-testület úgy határozott, hogy szeretne a falu lakosságá-

nak, a fiataloknak kulturált szórakozási lehetőséget biztosítani. így 
került sor a nyárbúcsúztató falunap megrendezésére augusztus 30-án. 
A rendezvényhez cso-
dálatos környezetet 
biztosított a Duna, a 
strand. A mulatság 
délután 1 órakor vette 
kezdetét a faluban a 
ráckevei mazsorett 
csoport felvonulásá-
val. A kislányok gyö-
nyörűek voltak, a pro-
dukció magával raga-
dott minden nézőt. 2 
órakor kezdődött a 
Dunaparton a főzőver-
seny, melyre előzete-
sen beneveztek a részt-
vevők. 18 bográcsban 
főttek a finomabbnál finomabb ételek. A hangulat is kitűnő volt, 
hiszen a versenyzők szurkolói derekasan locsolgatták a torkukat, 
hogy ki ne száradjon a sok biztatástól.

A zsűrinek nagyon nehéz dolga volt, hiszen igazi ételkülönle-
gességeket is rejtett a bográcsok mélye. Hosszas kóstolgatás és mér-
legelés után a következő eredmény született:

1. id. Jehirszky György 
halászlé

2. Czár János bableves 
krumplis gombóccal

3. Nagy László 
marhalábszár pörkölt

Különdíjat nyert: Wágner 
és barátai grillételei.

A többi étel is nagyon 
finomra sikerült, amit fé-
nyesen bizonyít, hogy az 
utolsó morzsáig minden 
elfogyott.

Ugyancsak 2 órakor 
kezdődött a Strand büfé 
udvarában a gyermek-
program. Az ott felállított 
ugrálóvárat díjtalanul ve-
hették igénybe a gyere-
kek. Játékos sportverse-
nyeket és kézműves fog-
lalkozásokat az iskola és 

az óvoda pedagógusai tartottak számukra. Lehetett kenuzni is minden 
érdeklődőnek, felnőttnek és gyereknek egyaránt.

Az eredményhirdetés és a vacsora után kezdődött el a műsor a 
„RolPSkate Boogie” együttes fellépésével. A zenekar fergeteges si-
kert aratott, fiataloknak és az idősebbeknek egyaránt nagyon tetszett.

Szerepelt újból a mazsorett csoport is, az itteni nézőket is lenyű-
gözte a produkciójuk. Közben sajnos eleredt az eső, de ez a jókedvet 
nem befolyásolta, hiszen a felállított rendezvénysátor alatt nem áztak 
meg a vendégek. Ezután sztárvendégek fellépése következett. 
Elsőként a Betty Love lépett színpadra, majd őket követte a Help 
együttes. A fiatalok tombolása nem hagyott kétséget afelől, hogy 
nagyon tetszett nekik a műsor.

Készül a bableves

Az eső sajnos egyre jobban esett, ezért a tűzijáték időpontját előbb-
re kellett hozni. A szakadó eső ellenére nagyon sok ember nézte meg, 
igazán szemet és szívet gyönyörködtető látvány volt.

Végül a tombola húzására került sor. A fődíjat, a 
kerékpárt Glöckl Róbert nyerte meg, de még 
nagyon sokan vittek haza szebbnél szebb 
ajándékokat.

11 óra körül kezdődött el a bál és csupán éjfélig 
tartott, mivel a szakadó eső miatt veszélyessé vál-
tak az ideiglenes elektromos vezetékek, ezért a 
mulatságot be kellett fejezni. Ez röviden az első fa-
lunap története. Nagyon szeretnénk hagyományt 
teremteni és jövőre is megrendezni, hiszen a nap si-
kere jelzi, hogy a falu lakosságának igénye van ha-
sonló szórakozási lehetőségre.

Ezúton szeretnénk köszönetét mondani azoknak 
a cégeknek és magánszemélyeknek, akik szponzo-
rálták a rendezvényt: Vághi József, Interfoce 
KFT., Varga László, Wágner József, Becker Pan-
nónia Kft., dr. Juhász József, Sziget Security, 

Kiss Attila és Kiss Zoltán. Külön kiemelném ifj. Pemmer Istvánt, 
aki a Help együttes fellépési díját finanszírozta.
Köszönetét mondunk segítőinknek, akik munkájukkal járultak hozzá 
a rendezvény sikeréhez:
- ifj. Schwarczenberger Im-

rének, aki egész nap gon-
doskodott a jó hangulatról,

- az iskola és óvoda pedagó-
gusainak a gyermekprogram 
megszervezéséért és lebonyo-
lításáért,

- a polgármesteri hivatal dolgo-
zóinak a szervező és rendező 
munkájáért,

- a kép viselő-testület tagjainak 
a szervező és rendező munká-
jáért.
Kérjük a falu lakosságát, 

hogy a következő falunap szer-
vezéséhez mondják el ötleteiket, kívánságaikat, hogy minél több 
embernek szerezzen örömet a program.

Gyerekek öröme az ugrálóvár

Fejesné Schwarcz Erzsébet 
Oktatási, Művelődési és Szociális Bizottság elnöke

Lufiborotválás

A nyitány: a Ráckevei Mazsorett Együttes felvonulása
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* HÍREK * HÍREK * HÍREK*
Vakáció sok sporttal

„Sportos” nyarat szerveztek a szigetbecsei 
általános iskola pedagógusai az idei szünidő- 
ben. A táborozások, a kirándulások -  a színes 
beszámolók tanúsága szerint is -  nemcsak él-
ményekben, ismeretekben gazdagították a 
résztvevőket, hanem testileg is fejlesztette a 
gyermekeket.

Az ötödikesek (22 tanulóval) kerékpárral 
érkeztek a Velencei-tó melletti táborhelyük-
re. Az osztálytábor krónikása Pállinger Fran-
ciska volt. A legedzettebbek augusztus 11-17 
között a Balaton körül kerekeztek. Az úti él-
ményekről Szalai Simon írt élvezetes tu-
dósítást. A túra során összesen 370 km-t te-
kertek hegyen-völgyön.

Mátrai emlék

Az 5-6. osztályosok közül harmincán vet-
tek részt az izgalmakban, élményekben gaz-
dag mátrai vándortáborozáson. A 26 hetedi-
kesnek is bizonyára emlékezetes marad a fö- 
venyesi táborozás. Jártak a Káli medencében, 
a Balaton-felvidéki Nemzeti Parkban, Nagy- 
vázsonyban és Tihanyban is.

Szűcs Tamás (a másodkormányos) számolt 
be egy nagyszerű, ám fárasztó vízi túráról.

A gyerekek -  természetesen felnőtt kísé-
rettel -  a Csepel-szigetet kerülték meg 4 ke-
nuval. A teljesítményen felbátorodva azt ter-
vezik, hogy jövőre Bajára eveznek.

Nem telt el a nyár gyalogos teljesítmény-
túra nélkül. A Szigetcsücske Természetba-
rátok Egyesülete részvételével a lelkes, ki-
tartó és immár összeszokott bakancsosok 
Salgótarjánból indulva, Salgó várát érintve 
teljesítették a 20 km-es távot.

Bajnoki siker
Góczy Márton, Góczy Gyula képviselő fia 

a Szigetbecse GÓ-LÓ Bt. Lovas Egyesület 
tagjaként bajnoki címet szerzett az Országos 
Diák Díjugrató Bajnokságon. Gratulálunk!

Tanévnyitó
Szeptember 1-jén 171 diák (+ két magán-

tanuló) gyülekezett a 2003-2004-es tanév-
nyitó ünnepségre. Közülük 24-en most is-
merkedtek az iskolával, ők az elsősök. 
Könnyes volt a búcsú az óvó nénitől, Erzsi 
nénitől (Kausitz Károlynétól). Parti Ernőné, 
Kati néni a kicsik osztályfőnöke kedves-
séggel, mosollyal igyekezett oldani a szo-
rongást. A nyolcadikosok verses-zenés mű-
sorral (betanító Csoba Attiláné) köszöntötték 
diáktársaikat.

A tanévnyitót az iskola új igazgatója 
Raffay Béla tartotta.

Az iskolában nyáron folytatódtak a fel-
újítási, festési munkák, megkezdődött a hátsó 
bejárati és az ebédlő ajtót összekötő térség 
befedése.

Eseménynaptár
Október 9-10: papírgyűjtés.
Október 18.: sportnap.
November 11: Márton-napi lampionos 

felvonulás.
November 19: pályaválasztási 

szülői értekezlet.
November 24: fogadóóra.

Meghívó
A szigetbecsei Német Nemzetiségi Önkor-

mányzat szeretettel meghívja a falu lakóit 
nemzetiségi délutánra. Időpont: 2003. no-
vember 8.15 óra, helyszín: Kultúrotthon.

A műsorban fellép a szigetszentmártoni 
néptánc csoport és a szigetújfalusi fúvós- 
zenekar.

Szeretettel várunk minden érdeklődőt.
Lerner M ária 

elnök

Búcsú
Lapzárta után került sor a templom védő-

szentjének, Szent Mihálynak tiszteletére 
megtartott búcsú. A templomtető felújítása 
határidő előtt, erre az időpontra rendben, jó 
minőségben elkészült. A püspöki áldásra a 
közeli vasárnapok valamelyikén kerül sor.

Góczy Márton, a bajnok

Anyakönyvi hírek

Elhunytak 
Gulyás Zoltán

szeptember 13. élt: 41 évet

S zü le té s
2003. augusztus 8-án született 

Kun István és Tímár Tímea leánya 
Eszter

2003. szeptember 1-jén született 
Oláh Antal és Brodmann Katalin leánya 

Dorka
2003. szeptember 11-én született 

Podruzsik László és Rácz Viktórialeánya 
Virág

H ázasságkötés

2003. szeptember 20-án házasságotTcötött 
Fehér Béla és Ignácz Erika

Köszönetnyilvánítás
Köszönetünket fejezzük ki mindazoknak, 
akik

LIPSZ JÁNOSNÉT
utolsó útjára elkísérték, koszorút vagy 
virágot helyeztek el sírjára, vagy bármi-
lyen más módon osztoztak az őt temetők 
gyászában.

A gyászoló család

Pihenés az evezés után
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